

8D6N

CHARM OF KOREA (CHERRY BLOSSOM)

**KOR(COKCB)-8D****PACKAGE HIGHLIGHTS :-****CHANGWON (JINHAE)**

- Yeojuwacheon / Gyeonghwa Station

BUSAN

- Nampo-dong / Biff Square / Jagalchi Market / Blue Line Beach Train / Busan X THE SKY / Millac The Market / Gamcheon Culture Village

GIMHAE

- Nakdonggang Rail Bike & Wine Cave

GYEONGJU

- Bulguksa Temple / Woljeong Bridge / Bomun Lake

JECHON

- Cheongpung Cable Car / Cheongpung Cultural Complex / Uirimji Reservoir

SEOUL

- Samgyetang DIY/ Changdeokgung Palace & Hanbok Experience / K Kick Show / Inseondong Street

MEAL ARRANGEMENT :-

- 6 Breakfasts / 5 Lunches / 4 Dinners
- Gamjatang / Seafood Hot Pot Abalone / Jjimdak / Pork BBQ / Pumpkin Duck / Hanjeongsik / Pork Bulgogi / Samgyetang / Jokbal Set

HOTELS ARRANGEMENT :-

- Busan Crown Harbor or similar
- Commodore Hotel Gyeongju or similar
- Orakia Daehakro Hotel or similar

DAY 1 : SINGAPORE - INCHEON (MOB)

Assemble at the airport for your flight to Incheon.

DAY 2 : INCHEON - BUSAN

(Breakfast / Lunch: Gamjatang / Dinner: Seafood Hotpot Abalone)

Meet your local guide and transfer to Gimpo Airport for your flight to Busan*

If domestic flight to Busan is fully booked, KTX train ride will be arranged instead.

[Yeojuwacheon Stream & Bridge] One of Jinhae best spots for viewing Cherry Blossoms, lined with cherry blossom trees on both sides.

[Gyeonghwa Station] A captivating destination renowned for its enchanting display of Cherry Blossom along the abandoned railroad.

[Nampo-dong & BIFF Square] A shopping area for souvenirs and street food, also is venue for Busan Film Festival.

[Jalgachi Market] Largest seafood market in Korea.

Hotel: Busan Crown Harbor or similar

DAY 3 : BUSAN

(Breakfast / Lunch: Jjimdak / Dinner: Pork BBQ)

[Blue Line Beach Train] Picturesque views of Haeundae with eco-friendly Coastal Train Ride.

[Busan X the SKY] An observatory with ocean & city views on 98-100th floors of the tallest building in Busan

[Millac the Market] An Instagram-worthy backdrop with the closest view of Gwangan Bridge.

[Gamcheon Culture Village] Interesting sculptures and vibrantly-painted murals beautifully decorated the village.

Hotel: Busan Crown Harbor or similar

DAY 4 : BUSAN - GYEONGJU

(Breakfast / Lunch: Pumpkin Duck / Dinner: Hanjeongsik)

[Nakdonggang Rail Bike & Wine Cave] Experience the unique atmosphere of crossing the vintage railway bridge, enjoy the river views and breeze, and visit a nearby wine cave to taste locally made raspberry wine.

[Bulguksa Temple] Designated as a UNESCO World Cultural Site, this relic of the Silla kingdom is a prime spot for viewing blossoms along the path to the temple gate. If in season, you might see double cherry blossoms.

[Woljeonggyo Bridge] A reconstructed bridge that was originally built during the Unified Silla period after it was burned down.

[Bomun Lake] A man-made lake built on the site of an old fortress in Myeonghwal Mountain. Enjoy the springtime beauty of Bomun Lake, adorned with thousands of cherry blossom trees.

Hotel: Gyeongju Commodore Hotel or similar

DAY 5 : GYEONGJU - SEOUL

(Breakfast / Lunch: Pork Bulgogi / Dinner: Samgyetang)

[Cheongpung Cable Car*] Take a stunning ride to a top South Korean viewpoint without hiking, where the view resembles an archipelago.

*If Cheongpung Cable Car is not operating, it will be substitute with Chungju Lake cruise.

[Cheongpung Cultural Complex] A major cultural site with historical artifacts and structures, set amidst scenic lakes and mountains, showcasing Korea's rich heritage.

[Uirimji Reservoir] One of the oldest reservoirs in Korea, crucial and essential for irrigation, set in picturesque surroundings with woods and pavilions.

[Samgyetang DIY] Ginseng Chicken Soup is an iconic summer dish in Korea with rich broth.

Hotel: Orakia Daehakro Hotel or similar

DAY 6 : SEOUL

(Breakfast / Lunch: Jokbal Set)

[Changdeokgung Palace*] - One of the most well-preserved royal palaces, featuring a secret garden used by the royal family. You can also try wearing **[Traditional Hanbok]**.

*If Changdeokgung is not operating, it will be replaced with another palace visit.

[Ginseng Showroom] Learn the widely acclaimed natural product of Korea.

[K Kick Show] Experience Korea's electrifying premier martial arts performance.

[Korean Cosmetic Shop] A Multi-label shop with diverse products ranging from skin care to body and hair care.

[Ikseondong Street] A distinctive and trending spot where the harmony of alleys and traditional hanok houses radiates exquisite charm.

Hotel: Orakia Daehakro Hotel or similar

DAY 7 : SEOUL (Breakfast)

Its free at leisure to explore Seoul in your own pace.

Hotel: Orakia Daehakro Hotel or similar

DAY 8 : SEOUL - SINGAPORE (Breakfast)

[Healthy Liver Center] Learn about healthcare and medicinal concoction well known for its liver detoxification functions.

[Local Provision Shop] Last-minute shopping for local products.

Transfer to airport for your flight back to Singapore. Thank you for travelling with WTS Travel & Tours.

NOTE : For evening flight arrival on day 1**DAY 1 : SINGAPORE - SEOUL (8D7N)**

(MOB/Dinner) (Breakfast on Day 2)

Upon arrival, meet your local guide and proceed for your dinner before check-in hotel.

Hotel: Incheon Ramada or similar

REMARKS:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English version of the itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. The assignment of tour leaders is subjective and at the discretion of the company.
- Deviation from group will incur a levy of \$250 SGD per guest.
- Service Fees for Local Guide/Driver KRW7000 per guest per day.
- The cherry blossom blooming forecast is subject to change based on weather conditions.



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTA

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



魅力韩国 (樱花季)



KOR(CKB)-8D



配套亮点 :-

昌原市 (镇海)

* 余佐川溪流与桥 / 庆和站

釜山

* 南浦洞 / BIFF广场 / 扎嘎其市场 / 海云台海岸列车 / 釜山X天观景台 / Millac市场 / 甘川文化村

金海市

* 金海洛東江鐵路自行車 & 紅酒洞窟

庆州市

* 佛国寺 / 月精桥 / 普门湖

堤川市

* 清风湖畔缆车 / 清风文化财园区 / 义林池水库

首尔

* 参鸡汤制作体验 / 昌德宫 & 韩服体验 / K Kick武术秀 / 益善洞 / 本地供应店

餐食安排 :-

* 6早餐 / 5午餐 / 4晚餐

* 土豆猪骨汤 / 鲍鱼海鲜汤 / 韩式红烧鸡肉 / 猪肉烧烤 / 南瓜石烤烟燻鴨肉 / 韩定食 / 韩式炒猪肉 / 人参鸡汤 / 猪脚套餐

酒店安排 :-

* 釜山皇冠海港酒店或类似酒店

* 庆州卡马多尔酒店或类似酒店

* 奥拉基大学路酒店或类似酒店

第一天: 新加坡 - 仁川 (机上用餐)

在樟宜国际机场办理登机手续, 搭乘飞往仁川的航班。

第二天: 仁川 - 釜山

(早餐 / 午餐: 土豆猪骨汤 / 晚餐: 鲍鱼海鲜汤)

[余佐川溪流与桥] 镇海赏樱的最佳地点之一, 两侧排列着樱花树。

[庆和站] 以废弃铁路沿线迷人的樱花景色而闻名的目的地。

[扎嘎其鱼市] 韩国最大的海鲜市场。

[南浦洞和BIFF广场] 一个购买纪念品和街头小吃的绝佳购物区。

酒店: 釜山皇冠海港酒店或类似酒店

第三天: 釜山

(早餐 / 午餐: 韩式红烧鸡肉 / 晚餐: 猪肉烧烤)

[海云台海岸列车] 乘坐环海海岸列车欣赏海云台的美丽景色。

[釜山X天观景台] 位于釜山最高建筑的第98-100层的观景台, 可欣赏海洋和城市景观。

[Millac市场] 提供最接近广安大桥Instagram打卡背景。

[甘川文化村] 色彩鲜艳的壁画和有趣的雕塑美丽地装饰了这个村庄。

酒店: 釜山皇冠海港酒店或类似酒店

第四天: 釜山 - 庆州

(早餐 / 午餐: 南瓜石烤烟燻鴨肉 / 晚餐: 韩定食)

[金海洛東江鐵路自行車 & 紅酒洞窟] 体验穿越复古铁路桥的独特氛围, 享受河景和微风, 并参观附近的酒窖, 品尝当地生产的覆盆子酒。

[佛国寺] 指定为联合国教科文组织世界文化遗产, 是新罗王朝的遗迹, 是通往寺庙大门小径上的赏花胜地。如果在季节内, 您可能会看到双樱花。

[月精桥] 一座重建的桥梁, 最初建于统一新罗时期, 后被烧毁。

[普门湖] 建在明活山旧堡垒遗址上的人工湖。欣赏春天的普门湖美景, 湖畔点缀着数千棵樱花树。

酒店: 庆州卡马多尔酒店或类似酒店

第五天: 庆州 - 首尔

(早餐 / 午餐: 韩式炒猪肉 / 晚餐: 人参鸡汤)

[清风湖畔缆车*] 乘坐缆车到达韩国顶级观景点之一, 欣赏如同群岛的壮丽景色。

*如果清风湖畔缆车暂停运行, 将改为忠州湖游船。

[清风文化财园区] 一个主要的文化遗址, 拥有历史文物和建筑, 坐落在风景如画的湖泊和山脉之间, 展示了韩国丰富的文化遗产。

[义林池水库] 最古老的水库之一, 对灌溉至关重要, 周围风景如画, 有树林和亭子点缀。

[参鸡汤制作体验] 朝鲜半岛的夏季标志传统名菜之一。

酒店: 奥拉基大学路酒店或类似酒店

第六天: 首尔

(早餐 / 午餐: 猪脚套餐)

[昌德宫*] 保存最完好的皇宫之一, 拥有一个供皇室使用的秘密花园。您还可以尝试穿传统的韩服。

*如果昌德宫无法开放, 将安排参观其他的宫殿。

[人参店] 了解韩国广受好评的天然产品。

[K Kick武术秀] - 体验韩国令人兴奋的顶级武术表演。

[韩国化妆品店] 多品牌商店, 产品种类繁多, 从护肤到身体和头发护理一应俱全。

[益善洞] 探索街道感觉就像回到过去, 巷弄与传统韩屋的和谐散发出精致的魅力。

酒店: 奥拉基大学路酒店或类似酒店

第七天: 首尔

(早餐)

自由活动, 按照自己的节奏探索首尔。

酒店: 奥拉基大学路酒店或类似酒店

第八天: 首尔 - 新加坡

(早餐 / 机上用餐)

[健康肝脏中心] 了解以肝脏排毒功能而闻名的医疗保健和药物配方。

[当地供应商店] 为本地产品做最后一刻的购物。

前往机场, 返回新加坡的航班。感谢您选择WTS旅行社进行旅行。

注意: 第一天为晚航班抵达

第一天: 新加坡 - 仁川 (八天七晚)

(机上用餐/晚餐) (第二天早餐)

抵达后, 与当地导游会面, 并在入住酒店之前, 前往享用晚餐。

酒店: 仁川华美达酒店或类似酒店

备注:

- 本公司保留因不可预见的变化、天气状况而更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
- 旅游行程、酒店详情和包含项目以英文行程为准, 除非另有说明, 否则旅游团以中文进行。
- 最低成团人数为15人, 方可确认出发。导游的分配是主观的, 由公司自行决定。
- 在离团的情况下将需要收每人250新加坡元的附加费。
- 当地导游/司机的服务费为每位客人每天7000韩元。
- 樱花的开花预报可能会根据天气状况而变化。

